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PARLEM DE TEATRE! 
El món està capgirat, ningú o quasi ningú no està 

content, els polítics els empresaris, els treballadors, tothom 
troba defectes a la realitat actual, i si no com a mostra 
tingueu un botó: la vaga general. 

Ja el segle XVII, ho va encertar plenament el famós 
Calderón de la Barca quan va dir aquella frase "el gran 
teatre del món". L'univers sencer és un espectacle; ara bé, 
aquest desapareix si no hi ha espectadors. 

Teatre ve del grec "theatrón", veu que a la vegada 
deriva del verb "theaómai" (miro o contemplo). 

I és que el món és un teatre, no n'hi ha dubte. 

Per tant, hem de despertar aquest afany contempla-
tiu i analític envers el teatre. Hem de tenir espectadors, ja 
que sense ells el teatre és mort. 

Totes les persones sensibles, observadores, 
s'adonen de la importància del teatre, i si no, vull recordar-
vos les paraules que deia el nostre insigne poeta Federico 
García Lorca: "...un poble que no ajuda i no fomenta el seu 
teatre, està moribund". 

Si el teatre és un dels més expressius i útils Instru-
ments per a l'edificació d'un país, també és el termòmetre 
que marca la seva grandesa o el seu descens; llavors cal 
que tots plegats revisem la nostra actuació i fem un examen 
de consciència. Començant pels espectadors i acabant 
pels qui formem part de l'Agrupació Teatral de Besalú. 

I pregunto: No s'ha adormit l'Agrupació una mica en 
els seus llorers? On és aquella capacitat de treball que hi 
havia? Per què no s'estrenen més obres? I per què no hi ha 
més comunicació entre tots? Un toc d'alerta, companys, 
que les campanes no hagin de tocar a mort, sinó tot al 
contrari, tocs d'alegria, de festa major, de satisfacció acom-
plerta, de molts nous esdeveniments. 

Amics, de veritat que tots nosaltres tenim una gran 
responsabilitat; ens devem als nostres estimats especta-
dors. 

Que de moment són pocs? Sí, però són ferms i cada 
dia, si nosaltres volem, n'hi haurà més i més, però sobretot 
despertem-nos, despertem-nos i mans a l'obra, que el món 
és un teatre! 

I com sempre, parlem de teatre! 

GERMANDAT DE DONADORS 
DE SANG 

Benvolguts amics: 
Es una satisfacció, com a delegat de la Germandat, veure 

com responeu tots com una sola persona quan es necessita la 
vostra ajuda. 

A Besalú ara hem tingut un greu cas: A la Carme Gayola i 
Torrent (la Carme de Cal Peó) se li ha fet un trasplantament de 
fetge que, gràcies a Déu, respon molt bé i va per bon camí. 

Com és natural en una operació d'aquesta mena, llarga i 
complicada, es necessita molta sang i l'Hospital Clínic, on és 
ingressada, ha de recuperar-la. Llavors moltíssima gent s'ha ofert 
per donar-ne, i això són coses tan altruistes que són dignes de 
ressenyar perquè en quedi bona constància i per a un delegat, 
veure que la gent respon d'aquesta manera, e's la millor recom-
pensa que pot tenir. Per tant gràcies, amics, gràcies per tot; és el 
millor regal de Nadal! 

Per a la propera primera quinzena de febrer, oportunament 
ja us anunciarem dia i hora, hi haurà nova extracció de sang. 
Esperem que tothom qui no n'hagi donada ara per qualsevol 
causa, vindreu a fer la vostra donació. 

Penseu que se'n necessita molta i molta, ara ho constatem 
amb el cas de la Carme, però hi ha tants i tants casos en què la 
nostra sang fa falta... Pot ajudar un amic o un desconegut, és igual, 
tots sñon persones que ens necessiten. Es tan bonic poder ajudar 
el proïsme, desinteressadament, sense egoismes de cap mena. 
Quina satisfacció sentir dintre nostre que hem acomplert un deure 
humanitari! La sang no es pot fabricar, només nosaltres la podem 
donar. 

Ajuda els altres, dóna la teva sang! 
Quan aquestes ratlles vegin la llum, ja haurà passat Nadal. 

Us desitjo de tot cor que aquestes festes us hagin provat molt i 
molt. 

I per a qualsevol cosa que pugui ésser-vos útil, resto a la 
vostra disposició. 
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